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خبـر شهردار شیراز خبر داد؛
افزایش ساعت کاری شهرداری های مناطق یازده گانه

شهردار شیراز از افزایش ساعت کاری شهرداری های مناطق یازده گانه خبر داد و 
تخفیف عوارض  از  استفاده شهروندان  اسفندماه، آخرین فرصت  هفته آخر  گفت: 
سال ۱۴00 است و با توجه به استقبال شهروندان ساعت کاری مناطق از 7/30 صبح 

تا ۱8/30 عصر افزایش یافت.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز احسان اصنافی 
با بیان اینکه سال آینده نرخ عوارض بر اساس مصوبه شورای اسلامی شهر حداقل 
مناطق  شهرداری های  افزود:  می یابد،  افزایش  شهر  بندی  منطقه  به  بسته  درصد   ۱8

تا ۱8: 30 پذیرای شهروندان و آماده  از ساعت 7: 30  اسفندماه  تا ۲۹  یازده گانه 
خدمت رسانی به آنان خواهد بود.وی از شهروندان دعوت کرد که پرداخت عوارض 
خود را به روزهای پایانی سال موکول نکنند و افزود: نرخ عوارض از ابتدای سال 
تا  داد: طی دو سال گذشته  ادامه  تعرفه جدید می شود. شهردار شیراز  آتی مشمول 
پیش  سال  نرخ  با  مطابق  آن  تخفیف های  و  عوارض  نرخ  بعد  سال  ماه  اردیبهشت 
محاسبه می شد، اما امسال مصوبه ای مبنی بر تمدید اجرایی قوانین عوارضی سال ۱۴00 

وجود نداشته و افزایش قیمت از اول فروردین سال ۱۴0۱ اعمال می گردد.

شهردار زرقان از راه اندازی شهرداری الکترونیک خبر داد و گفت: 
مطالعات اولیه شهرداری الکترونیک انجام شده  و در سال ۱۴0۱ آن 

را مستقر خواهیم کرد. 
تلاش  افزود:  صانعی  محمود  غضنفری:  خدیجه  خبری/  سرویس 
زیرا  کنیم  پایدار  را  زرقان  شهرداری  درآمدی  منابع  تا  کردیم 

درآمدهای آن تاکنون دستخوش تغییرات زیادی بوده است.
از  یکی  را  مختلف  مناطق  در  بودجه  متوازن  توزیع  زرقان  شهردار 
به  را  کار  این  افزود:  و  کرد  عنوان  شهرداری  این  اولویت های  
دنبال  شهر  تاریخی  بافت  و  برخوردار  کم  مناطق  برای  خصوص 

می کنیم تا از خدمات شهری به خوبی استفاده کنند.
تحویل  را  شهرداری  این  که  زمانی  در  اینکه  به  اشاره  با  صانعی 
گرفتیم، بالغ بر ۱8 میلیارد تومان بدهی داشت، گفت: طی این مدت 
بیش از 8 میلیارد تومان بدهی  را پرداخت کنیم و مابقی آن را در 

سال آینده پرداخت خواهیم کرد.
شهردار زرقان با بیان اینکه رویکرد شورای اسلامی شهر زرقان اتمام 
نیمه تمام است، گفت: شورای شهر، شهرداری را ملزم  پروژه های 
کرده است تا قبل از شروع هر پروژه ای ابتدا پروژه های نیمه تمام 

را به اتمام برساند. 
صانعی با اشاره به اینکه هم اکنون 3 پروژه نیمه تمام در شهرداری 
درصد   85 با  سینمایی  پردیس  احداث  افزود:  دارد  وجود  زرقان 
پیشرفت فیزیکی یکی از پروژه های نیمه تمام شهرداری زرقان است 
که برای تکمیل آن نیاز است تا وزارت کشور و وزارت ارشاد در 
بحث تخصیص بودجه همکاری لازم را داشته باشند و با تأمین اعتبار 
بنا داریم تا ۲0 اردیبهشت ماه  سال آینده  هم زمان با روز زرقان این 

پروژه را به اتمام رسانده و افتتاح کنیم.
پیشرفت  درصد   ۹5 از  بیش  با  بنزین  پمپ  احداث  پروژه  صانعی 
فیزیکی یکی دیگر از پروژه های نیم تمام عنوان کرد و گفت: این 

پروژه هم تا اردیبهشت ماه سال آینده افتتاح خواهد شد. 
پارک  و  رفاهی  و  اداری  تجاری،  مجتمع  آپارتمان،  هتل  احداث 

جنگلی سه فرصت سرمایه گذاری در سال 1401
سال  در  را  شهرداری   این  فعالیت های  عمده  زرقان  شهردار 
فرصت   3 باره   این  در  گفت:  و  دانست  مشارکتی  پروژه  آینده 
هتل  احداث  کردیم،  تعریف  آینده  سال  برای  سرمایه گذاری 
با  سنتر  سیتی  رفاهی  و  اداری  تجاری،  مجتمع  احداث  آپارتمان، 
مساحت ۲۲ هزار مترمربع و سوم هم پارک جنگلی انقلاب است که 
ظرفیت بسیار خوبی برای سرمایه گذاری بخش خصوصی خواهد بود.
صانعی احداث تالار بزرگ اجتماعی در سال آینده، تکمیل پروژه 
حیدر،  سردار  میدان  بهسازی  بازطراحی جدید،  با  پارک کوهپایه  
تعریض جاده زرقان به دودج، بهسازی، زیباسازی و روشنایی معابر، 
مناسب سازی  و  بهسازی  شهریار،  محله  در  محله ای  پارک  احداث 
سالن آمفی تئاتر، بهسازی پارک آزادگان را از دیگر پروژه ها برای 

سال آینده برشمرد. 
به دنبال تعطیلی صنایع نیستیم اما سلامتی مردم خط قرمز ما است 

شهرستان  این  در  آلاینده  صنایع  وجود  به  اشاره  با  زرقان  شهردار 
گفت: به دنبال تعطیلی صنایع نیستیم اما سلامتی مردم خط قرمز است 
و این مسئله باید مدنظر صنایع قرار گرفته تا برای رفع آلایندگی 

خود اقدام کنند.
مخالف ترویج و گسترش صنعت نیستیم

در ادامه رئیس شورای شهر زرقان با اشاره به وضعیت شهر زرقان 
شهر،  این  حومه  در  فارس  استان  صنایع  از  درصد   ۲۴ استقرار  و 
گفت: حجم بالای صنایع استقرار یافته، آلایندگی زیادی را در این 
منطقه ایجاد کرده که این امر نیازمند توجه جدی و ورود به بحث 

آلایندگی آب و خاک در حومه این شهر است.
قاسم جمالی با بیان اینکه مجموعه مدیریت شهری در زرقان تعامل 
خوبی را با صنایع در قالب کمیسیون بند ۲0 دارد، گفت: قصد هیچ 
تقابل و برخورد متنج به تعطیلی واحدهای تولیدی و صنعتی نداریم 
و نگاهمان تقویت و افزایش راندمان بخش های اقتصادی و صنعتی 
است اما تأکید داریم که باید استقرار واحدهای صنعتی در حومه این 

شهر، با تعامل بیشتری انجام شود.
نیستیم،  صنعت  گسترش  و  ترویج  مخالف  اینکه  به  اشاره  با  وی 
باید به وضعیت آلایندگی صنایع توجه جدی شود  افزود: معتقدیم 
قرار  آلایندگی  معرض  در  این  از  بیش  زرقان  شهر  نگذاریم   و 

گیرد.
او انتقال برخی کارخانه ها و صنایع را از مهم ترین نیازمندی های شهر 
زرقان دانست و گفت: برخی از این صنایع همخوانی و همسویی و 
استقرار در کنار جمعیت شهری را ندارند لذا باید در دراز مدت و با 

ایجاد ظرفیت های جدید، زمینه انتقال آنها فراهم شود.
رئیس شورای اسلامی شهر زرقان، گفت: برای ایجاد زمینه رشد و 
شکوفایی در عرصه خدمات عمومی، نیازمند مدیریت واحد خدمات 

شهری هستیم که این مهم با پیگیری نمایندگان محقق می شود.
اشاعه  ملی،  و  محلی  بومی،  انسجام  به  توجه  بخشی،  جمالی آگاهی 
از  را  اجتماعی  بدنه  در  ناامیدی  و  یاس  با  مقابله  و  عمومی  ترویج 

مهمترین رویکردهای شورای اسلامی شهر زرقان اعلام کرد.
رئیس شورای شهر زرقان با تأکید بر اینکه نگاه ما کشف استعدادهای 
برتر و بکارگیری جوانان در پست های کلیدی است، گفت: وظیفه 
خود می دانیم که بستر و زمینه ایجاد عرض اندام را برای مدیریت 

نیروهای جوان، نخبه و متعهد فراهم کنیم.
جمالی گفت: پس از ارتقای شهر زرقان به شهرستان، نیازمند ارتقای 
نمایندگی های ادارات به اداره شهرستان هستیم که در این خصوص 

تاکنون اقدام جدی انجام نشده است.
 ۱30 و  میلیارد   ۶۴ را  آینده  سال  در  زرقان  شهرداری  بودجه  وی 
میلیون تومان  عنوان کرد و گفت:  از این بودجه ۶0 درصد  عمرانی 

و مابقی هزینه های جاری است.
در ادامه عباس نجاتی سخنگوی شورای اسلامی شهر زرقان با اشاره 
به اشتغال جوانان در این شهر گفت:  انتظار می رود با توجه به حجم 

زیاد صنایع در اطراف این شهر این مشکل جوانان برطرف شود. 

شهردار زرقان خبر داد؛

به دنبال تعطیلی صنایع نیستیم اما سلامتی مردم خط قرمز ما است

معاون هماهنگی امورعمرانی استانداری فارس؛

دیدگاه، خلاقیت و برنامه شهرداران از جمله 
موارد تعیین کننده سرنوشت شهرهاست

مدیرکل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری فارس 

خبر داد؛

اعطای تسهیلات ۵۰۰ میلیون ریالی خرید 
کالای ایرانی به اصحاب رسانه و اعضای 
شورای روابط عمومی های استان فارس

مدیرعامل آبفا شیراز بر ترویج فرهنگ نماز 
در آبفا تأکید کرد

مدیر روابط عمومی شورای اسلامی شهر شیراز:

اسلامی  از روابط عمومی شورای  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
با  را  شورا  اداری  ساختمان  داخلی  فضای  دارد  نظر  در  شیراز  شهر 

تصاویر اماکن و مناظر شیراز زینت ببخشد.
شهر  از  کیفیتی  با  و  مناسب  تصاویر  که  کسانی  کلیه  از 
و  چاپ  خودشان  نام  با  عکس ها  دارند  تمایل  و  داشته  شیراز 

را  خود  تصاویر  می شود  دعوت  شود  استفاده  محیط  این  در 
ارسال   0۹۱7۹3۱۶۱۱3 شماره  به    ،۱۴00 اسفند   ۲5 تاریخ   تا 

نمایند.
نوع  نظر  از  اما محدودیتی  اینکه کیفیت عکس ها مهم است  ضمن 

ابزار عکاسی )دوربین موبایل، دوربین عکاسی و...( وجود ندارد.

مدیر کل بیمه تأمین اجتماعی استان فارس خبر داد؛

روند افزایشی بیمه شدگان تأمین اجتماعی 
در حوزه اجباری در 6 ماهه دوم امسال 

نائب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز گفت: مجموعه منطقه هفت 
در سالیان گذشته در مظلومیت قرار گرفته بود اما امروز پروژه های 
بزرگی در سطح این منطقه در حال اجرا است که در مناطق دیگر 

مشاهده نمی کنیم.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه 
هفت تذروی نائب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز، اکبری شهردار 
دستگاه های  روسای  هفت،  منطقه  شهرداری  مسئولان  و  معاونین  و 
رئیس کلانتری گلسرخ و  اوقاف، جانشین  اداره  مسئولان  اجرایی، 
یاوران شورا و هیئت امنا و ائمه جماعات در مسجد جامع شهرک امام 

حسین )ع( با شهروندان دیدار و گفتگو کردند.
تذروی افزود: برپایی میز خدمت در مساجد یک برنامه بی نظیر است 
این جلسات مشکلات و درخواست های  با حضور در  و شهروندان 
خود را بیان می کنند و امیدواریم اجرای این دیدارها گامی در جهت 

خدمت به مردم و حل مشکلات باشد.
وی ادامه داد: مجموعه منطقه هفت در سالیان گذشته در مظلومیت 
قرار گرفته بود اما امروز پروژه های بزرگی در سطح این منطقه در 
حال اجرا است که در مناطق دیگر مشاهده نمی کنیم و امروز با تیم 
فعال و جهادی در شهرداری منطقه هفت اقدامات بیشتر از قبل در 
حال انجام است و تلاش خواهیم کرد با یاری پروردگار با اتمام این 
پروژه ها بتوانیم در راستای رضایتمندی شهروندان گام های بیشتری 

برداریم.
انقلابی  شورای  یک  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  گفت:  تذروی 
اعضا  تمام  و  هستند  شهروندان  و  شهر  مشکلات  رفع  در  پیگیر  و 
و  خدمات رسانی  در  داریم  وظیفه  و  شده اند  انتخاب  شما  طرف  از 
پیگیری مشکلات و درخواست های شهروندان گام برداریم اما بعضی 

از درخواست های شهروندان خارج از ضوابط و قوانین است که انجام 
نمی گیرد و سعی کردیم بیشتر درخواست ها و مشکلات شهروندان 

در چارچوب قوانین در کمترین زمان ممکن حل و فصل نماییم.
اکبری شهردار منطقه هفت نیز گفت: با جناب ناظر شورا در منطقه 
تلاش کردیم بتوانیم بر اساس بودجه منطقه خدمات رسانی انجام گیرد 
و پروژه هایی که از قبل در منطقه اجرا شده است به اتمام برسانیم و 

پروژه های جدید نیز متناسب با نیاز منطقه و شهروندان اجرا کنیم.
با  می شود  برگزار  شورا  یاوران  با  که  جلساتی  در  داد:  ادامه  وی 
برنامه ریزی مقرر گردید که یاوران سه پروژه اولویت دار متناسب 
با نیاز هر محله معرفی نمایند تا در بودجه سال آینده گنجانده شود 
تا بتوانیم به مرحله اجرا برسانیم که با یاری پروردگار و همکاری 
یاوران و زحمات آقای تذوری این برنامه انجام شد و تلاش خواهیم 

کرد تمام پروژه ها در سال آینده اجرایی گردد.
گفتنی است در این جلسه شهروندان درخواست های خود درخصوص 
تجهیز پارک محله ای، نصب سرعت گیر، اجرای فاضلاب، بهسازی 
فضای سبز و.. بیان کردند که دستورات پیگیری و اجرای آن صادر 

گردید.

نائب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز:


